

اعلان هام للطلبة

اعلان نتائج مقررات الانجليزى Batch1 وتسجيل مقررات Batch2 للفصل الأول 2022/2023

عزيزي الطالب ...

- يُعلن قسم القبول والتسجيل عن ظهور النتائج لمقررات الانجليزى (EL097 – EL098 – EL099 – EL111- EL112)

Batch 1 يوم الاثنين الموافق 2022/10/31

علماً بأن :

يبدأ تسجيل (Batch2) من يوم الثلاثاء الموافق 2022/11/1 وينتهي يوم الخميس الموافق 2022/11/3 عن طريق نظام

التسجيل SIS

❖ تبدأ الدراسة لمقررات (Batch 2) يوم السبت الموافق 2022/11/5

❖ الطلبة الناجحين في مقررات (Batch1)

مقررات (Batch 2) تم تسجيلها في نفس الوقت لمقرر اللغة الانجليزية السابق ، وفي حال رغبة الطالب بتغيير الشعبة

عليه إجراء التعديل عن طريق نظام التسجيل SIS.

❖ الطلبة الراسبين في مقررات (Batch1)

تم استبدال المقرر المسجل في (Batch2) والتسجيل تلقائياً بالمقرر الذي رسب فيه للإعادة، ويستطيع الطالب اختيار الشعبة

المناسبة عن طريق نظام التسجيل SIS .

❖ المقررات المطروحة في (Batch2) هي :

GB102R – GR118R- GR111R – BUS101R -AR113R- GR131R- GT101R -GR121R

❖ يستطيع الطلبة الغير ناطقين باللغة العربية إضافة المقررات التالية :

GT101R– BUS101R – AFL113R – GB102ER

وذلك بشرط عدم تجاوز الحد الأعلى للعبء الدراسي المسموح في الفصل الأول (21 ساعة) .

ملاحظات هامة:

➤ لا يجوز للطلاب سحب مقررات (Batch 2) بعد التسجيل.

➤ في حال كان الطالب مسجل على نظام الأقساط يجب دفع 60% من رسوم المقررات المسجلة قبل اضافة

مقررات جديدة من (Batch 2).

قسم القبول والتسجيل

Important Announcement

The results of English courses Batch1 & Registration for Batch2 for First Semester 2022/2023

Dear student ...

- ❖ We announce that the results of the English courses Batch1 (EL097 - EL098 - EL099 - EL111 - EL112) will appear on Monday 31st of October 2022 .
- ❖ Registration for Batch 2 starts from Tuesday 1st of November till Thursday 3rd 2022.
- ❖ Tutorials for the Batch2 start on Saturday, 5th of November 2022 .

passed students in courses (Batch 1)

Courses (Batch 2) will be registered at the same time as the previous English course, and if the student wishes to change the section, he/she must make the amendments through the registration system SIS.

Failing students in courses (Batch 1)

The course (Batch 2) registered in the registration will automatically be replaced by the course in which he/she failed, and the student can choose the appropriate section through the registration.

The courses offered in Batch 2 are:

GB102R – GR118R- GR111R – BUS101R -AR113R- GR131R - GT101R – GR121R

Non-Arabic speaking students can enroll in the following courses:

GB102ER - BUS101R – AFL113R – GT101R

This is if it does not exceed the upper limit of the permissible academic load in the First semester (21cr.).

Important Notice:

- **Student is not allowed to withdraw the Batch 2 courses after Registration**
- **Student must pay 60% of previous registration balance amount before adding Batch 2 courses.**

Admission &Registration Department